
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 5. april 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AZ
Hvordan forholder regeringen sig til, at antallet af dyretransporter på en varig-
hed af over 8 timer er fordoblet for svin fra 3 millioner til 6 millioner og for
kvæg fra 20.000 til knap 50.000 i perioden fra 2010 til 2015 ifølge oplysninger
fra Dyrenes Beskyttelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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